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ADĂPOSTUL SPERANȚA 
Raport de activitate: anul 2024 

 

 

La Adăpostul Speranța am avut un an foarte dinamic, cu multe activități, atât interne, cât și externe. 
Ne-am dedicat tot timpul și resursele în beneficiul câinilor fără stăpân și pentru o societate mai 
prietenoasă cu animalele de companie. Am avut unul dintre cei mai buni ani în ceea ce privește 
adopțiile și am început mai multe programe prin care să ajungem la oameni cu mesajele noastre, nu 
doar pe canalele tradiționale, ci și în contexte din viața de zi cu zi, în moduri mai puțin convenționale. 
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Adopții 
• 128 de câini adoptați, 400-500 găzduiți în permanență în adpost. 

Este rezultatul eforturilor noastre neîncetate de a promova și câinii vârstnici și de a educa oamenii 
spre adopții responsabile. 

Am gătit cu vedetele 
Unul dintre cele mai de succes proiecte ale noastre 
este Tocăniță pentru toți Bobiță, serie de 
evenimente prin care aducem oamenii mai aproape 
de animale. Împreună cu celebrități din sport, teatru, 
lumea cinematografiei sau showbiz, am gătit pentru 
câinii noștri la adăpost, am promovat adopțiile și 
nevoia de a avea comunități mai prietenoase cu 
animalele noastre de companie. 

Am organizat evenimente, din seria Tocănițelor: 

- Ediția 10, 3 februarie, cu managerul din fotbal Mihai Stoica și fiica sa, Teodora, influencer 
- Ediția 11, 9 martie, cu Moto Soul Sisters, club moto 
- Ediția 12, 30 martie, cu Virgil Ianțu, cunoscut mai ales din emisiunile sale TV 
- Ediția 13, 27 iunie, cu omul de televiziune și radio Andi Moisescu 
- Ediția 14, 6 iulie, cu Ciprian Muntele, cuoscut de la radio 
- Ediția 15, 5 octombrie, cu celebrul actor Marius Manole 
- Ediția 16, 19 octombrie, cu trupa rock Om la lună 
- Ediția 17, 26 octombrie, cu artista Bianca Sârbu 
- Ediția 18, 7 decembrie, cu trupa rock Coma și designerul Mihaela Glăvan 

Adopții remarcabile de câini seniori sau “miracolele de 
Crăciun și Anul Nou”: Monkey (adoptat după 18 
petrecuți în adăpost); Milă, Mustață, Fetița (toți trei 
adoptați de o singură familie), printre alți câțiva seniori 
care și-au găsit familie în 2024. 
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Alături de celelalte vedete care ne-au vizitat în 2024 se numără și alte iubitoare de animale, precum 
jucătoarea de tenis Andreea Prisăcariu sau actrița Carmen Tănase. 

Fotbal și adopții 
În 2024 am fost din nou parte din campania națională „Umple golul din viața ta”, inițiată de Direcția 
pentru Protecția Animalelor CJ Ilfov. 

Fotbaliștii au intrat pe stadioane cu câini de la Adăpostul Speranța: 

- FCSB vs FC Universitatea Cluj, 13 iulie, stadion Ghencea – câinii Gigi, Maradona și 
Bosumflata; 

- Dinamo București vs FC Rapid 1923, 22 decembrie,  stadion Arena Națională – câinii Berta 
și Veronica; 

- Dinamo București – FCSB (derby de România), 20 octombrie, stadion Arena Națională, cu 
o prezență de 45.000 de fani – câinii Petru, Agata și Augustin 

 

2024+ Pe unde am mai fost & ce am mai făcut 
Evenimente la care ne-am promovat cauza în 2024, ca parte a eforturilor noastre de a fi prezenți 
în viața de zi cu zi a oamenilor (unde am putea întâlni viitorii noștri susținători): 

- Am început anul cu Doga, yoga alături de câini din adăpost, la invitația prietenilor de la 
Protectia Animalelor CJ Ilfov și Ohana Vet, la Lightaholic Studios, 6 ianuarie, București. 

- Pet Expo, 16-17 martie, București – prezenți cu cățeii și încheiat cu adopții fericite. 
- BIAS - Bucharest International Air Show, cel mai mare spectacol aviatic din România, ajuns 

la a 14-a ediție, 30-31 august – am participat la conferința de presă cu 3 câini. 
- Form Music Therapy, 24 martie – am bătut tobele, alături de iubitori de animale, pentru a 

atrage atenția asupra cauzei câinilor fără stăpân – câinii sunt terapie pentru suflet, la fel cum 
poate fi și muzica. 
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- Am făcut un tur de forță, în luna mai, în SUA, acolo unde am schimbat opinii și am discutat 
despre viitorul domeniului nostru la Conferința anuală Animal Care Expo, San Antonio (Texas), 
am avut diferite întâlniri cu reprezentanți ai sectorului de animal welfare din Statele Unite, am 
făcut schimb de bune practici și am putut vedea cum arată unele dintre dotările de ultimă 
generație din lumea adăposturilor. 

- Bazar de Cotroceni, 12-13 octombrie, București – am amenajat un stand, unde vizitatorii au 
putut interacționa cu câțiva dintre câinii noștri și au putut urmări povestea noastră în format 
video. 

- Două dintre paraplegicele noastre au alergat la o cursă specială, dedicată câinilor cu 
probleme, la Canicross Fun Run, în Parcul Herăstrău, în 26 octombrie, pentru a atrage atenția 
asupra nevoilor pe care le au acești câini minunați. 

- În premieră, în 31 octombrie, o parte a adăpostului a fost, timp de câteva ore, platou de filmare 
pentru o producție TV, filmul Povestiri din Bocșa, în regia Ioan Cărmăzan, cu participarea 
actorului Ion Ionuț Ciocia (cunoscut și pentru rolul tv Brânzoi). Continuăm, astfel, să ajungem 
la oameni, cu cauza câinilor fără stăpân, prin canale tot mai variate. 

 

Ce am mai făcut: 

- Am lansat, în luna decembrie, primul clip al 
seriei Speranța vă poveștete, prin care ne-am 
propus să prezentăm adăpostul prin ochii lui 
Patrocle al nostru și prin vocea lui Claudiu 
Cîrțînă. Patrocle a fost adoptat de o familie de 
români din Olanda, dar nu s-a putut acomoda 
deoarece inima lui a rămas alături de familia din 
adăpost, așa că a revenit după 10 zile la 
Speranța. 

- Tot în decembrie, am lansat o campanie specială de adopții în sezonul rece, cu sprijinul unor 
parteneri precum Mars și JYSK România. O altă campanie derulată în timpul anului, prin care 
am atras atenția asupra nevoilor adăpostului, a fost prin campania prin Kaufland Card. 

- În luna decembrie, am încheiat un parteneriat cu cei de la Paws Self Wash, din București, prin 
care adoptatorii primesc spălări gratuite pentru cățeii adoptați de la Speranța. 

- În septembrie, am mai salvat 6 câini de la Adăpostul de la Târgu-Jiu, cel al grozei, unde zeci 
de câini au fost eutanasiați într-o singură noapte și am susținut inițiativa publică de interzicere 
a eutanasierilor. Toți câinii sunt în curs de reabilitare, după traumele suferite acolo și fac parte 
din programul Mesagerii Speranței. 
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Speranța, parte a eforturilor de îmbunătățire a vieții animalelor în România: 

- Am participat la o dezbatere importantă pentru viitorul animalelor de companie din România, 
inițiată de Protectia Animalelor CJ Ilfov și cu participarea reprezentanților unor platforme de 
ecommerce, precum OLX.  
Scopul a fost identificarea unor soluții pe care platformele online să le poată implementa pentru 
a combate traficul ilegal cu animale de companie, inclusiv anunțurile false de adopții, dar și 
pentru a facilita un mai bun control din partea autorităților publice – 21 iunie, București. 

- Am participat la o nouă dezbatere pe tema câinilor fără stăpân, organizată de Autoritatea 
Nationala Sanitara Veterinara si pentru Siguranta Alimentelor – ANSVSA, în 30 septembrie, 
alături de mai multe organizații și instituții din domeniu. Discuția a fost despre sterilizări, adopții, 
interzicerea eutanasierii, un mai bun control al comețului cu animale de companie și multe 
altele, teme care au ajuns apoi în proiecte legislative. 

Rock & dogs 

Am participat la concertul Dirty Shirt, din Club Quantic, în 19 
mai, la invitația trupei și am promovat cauza câinilor fără stăpân 
și adopțiile responsabile. 

Dirty Shirt ne-a inclus în campania lor derulată în toamnă, Fur-
ever Friends, o inițiativă, prin care trupa rock promovează 
faptele bune ale asociațiilor non-profit din țară. Am fost cu 
echipa la concertul de final de an, acolo unde au fost prezentate 
mesajele susținătorilor noștri, precum actrița Carmen Tănase. 

Tot în 2024 am fost prezenți în premieră, chiar dacă nu fizic, la Electric Castle, acolo unde Mars 
România (Pedigree) a avut o instalație interactivă pentru promovarea câinilor din adăposturi, printre 
care și Adăpostul Speranța. 

Finalul de an a adus și un parteneriat cu cei de la trupa Coma, care au lansat o serie de articole 
branduite cu mesajele Speranța, precum căni, tricouri, șepci, disponibile prin platforma Printoteca. 

Mesagerii Speranței 
• Număr de câini cu care s-a lucrat în 2024: 20 
• Început în 2020: >50 câini în total  
• +Program nou de ieșiri cu câinii în parc: 2 ediții (31 iulie, 4 septembrie) 
• Cazuri speciale de câini cu traume profunde, dar care au cunoscut progrese uimitoare: 

Agripina, Mărțișor, Emil, Lauda, Haiduc, Mioara, Mișu. 
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Mesagerii Speranței este unul dintre cele mai importante programe derulate la Adăpostul Speranța, 
unul unic în România, prin care specialiști în reabilitare canină lucrează cu câini traumatizați, cu diferite 
grade de anxietate, unii dintre ei salvați din situații cumplite, dar care au primit șansa la o nouă o viață. 

 

 

 

 

 

Educație pentru viitor 
 
Am organizat 10 evenimente, în adpost, la care elevi din diferite școli 
au putut interacționa cu câinii, au pictat, au participat la jocuri interactive 
cu informații utile despre animale sau jocuri de echipă cu scopul 
promovării adopțiilor, dar și alte activități care au avut scopul de a-i 
apropia de cel mai bun prieten al omului. Cei din clasele mai mari au 
ajutat la socializarea câinilor, extrem de importantă pentru a face câinii 
mai ușor de adoptat. 
 

- Ne-au trecut pragul: Liceul Teoretic Internațional de Informatică București, Liceului 
Tehnologic Ion I.C. Bratianu, București, American International School of Bucharest, Școala 
Gimnazială Gheorghe Corneliu, Domnești, Școala Privată Atlas, București, Liceul Deutsche 
Schule Hermann Oberth, din București, International School of Bucharest, Liceului Teoretic 
Bilingv "Miguel de Cervantes", Liceul Teoretic Ioan Petruș, din Otopeni. 

- Elevii de la Liceul Teoretic "Alexandru Ioan Cuza" , București, au organizat o acțiune 
specială de fundraising și promovarea unei lumi mai bune pentru animalele de companie. 

- Am fost în vizită cu căței la Grădinița Colț de Rai și la grădiniță din cadrul Liceului 
Internațional King George, ambele din Capitală. 

Adi (adoptat la Viena), cățelul care a trait ani de zile într-un metru 
de lanț.  
Curcanul (ajuns în Anglia), cățel salvat de poliție din ”apartamentul 
groazei”, din care nu ieșise niciodată. + Li se adaugă alți 
“absolvenți” ai Mesagerii Speranței, adoptați în țară. 
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- Am încheiat un acord de colaborare cu asociația Interact Club Bucureşti, iar mai multe 
grupuri de tineri voluntari s-au alăturat evenimentelor noastre publice. 

- Am semnat un protocol de colaborare cu Facultatea de Medicină Veterinară (USAMV), în 
baza căruia am avut mai mulți studenți în practică în adăpost. Li s-au alăturat și alți studenți 
de la Universitatea "Nicolae Titulescu", din București. 
 

 

La toate evenimentele de educație școlară, am interacționat cu peste 200 de elevi. Lor li se adaugă și 
cei care ne-au susținut în diferite campanii de adopții și promovare a bunăstării animalelor, pe care le-
am organizat împreună cu școlile din regiune.  

Campania “Fur-ever friend”, Facultatea de Jurnalism și 
Științele Comunicării - Universitatea din București 
(FJSC), Animax Vulcan, 4-6 aprilie. Am promovat 
adopțiile responsabile și ideea de societate prietenoasă 
cu animalele, alături de minunatele voluntare de la FJSC 
și câțiva căței din adăpost, în cadrul proiectului 
educațional 4/4PentruPrieteni, susținut de Ambasada 
Statelor Unite ale Americii  și American Councils for 
International Education. Unul dintre evenimente a fost 
organizat chiar de Ziua Internațională a Animalelor Fără 
Familii din 4 aprilie. 

Stop.Wash.Adopt, 15 iunie, Adăpostul Speranța. Un altfel de educație este atunci când le vorbim 
tinerilor pe limba lor, pe canalele lor. Cu toate că nu a fost neapărat un eveniment de educație, am 
avut mulți influenceri cu un impact considerabil în rândul tinerilor, care astfel le-au putut transmite mai 
departe mesaje pentru susținerea adopțiilor responsabile. Totul într-un eveniment în care am spălat 
și câțiva căței, cu produsele donate de Bewellstore și lansate în premieră la noi în adăpost. 

Am sărbătorit 1 iunie, Ziua Internațională 
a Copilului, în adăpost, alături de peste 30 
de copii de la Galeria Romniceanu și 
Asociația Casa Bună. Împreună au pictat 
cuștile realizate de Doctorii de Case și au 
petrecut timp de calitate în compania 
câinilor noștri. 
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Multinaționala Binelui 
 

Am lansat noul program Multinaționala Binelui, prin care 
organizăm zile dedicate voluntarilor din  diferite companii 
care vor să petreacă timp alături de noi. Am organizat 14 
evenimente cu aproximativ 200 de persoane din 15 
companii diferite care activează în economia românească. 

Scopul este de a promova adopțiile responsabile și o 
societate prietenoasă cu animalele de companie. 

 

Nu în ultimul rând, am sărbătorit Ziua Mondială a Animalelor într-un astfel de eveniment, organizat în 
adăpostul nostru, unde peste 40 de angajați de la Mars România s-au oferit voluntari și și-au dedicat 
ziua câinilor noștri.  

Îmbunătățiri aduse adăpostului 

Am dotat clinica adăpostului cu mai multe aparate, inclusiv cuști de ultimă generație, dotate cu 
infraroșu și oxigenoterapie sau aparatul care costă cam cât o mașină, dar ne ajută cu peste 100 de 
teste, donat de Viva Credit. 

Am renovat două secțiuni ale adăpostului, cu 22 de padocuri în total, și am vopsit mai multe secțiuni 
ale adăpostului. Am introdus încălzirea electrică în 5 padocuri (15 în total). De asemenea, am făcut 
câteva reparații la betonul turnat de-a lungul adăpostului și am reparat sau înlocuit multe dintre 
căsuțele câinilor. 

 

Mulțumiri 

Le mulțumim celor care ne-au fost alături, donatori, adoptatori, inclusiv adoptatori de la distanță și 
persoane care au suținut cauza noastră. Le mulțumim în mod special companiilor care au înțeles că 
este nevoie de implicarea lor pentru a putea duce mai departe misiunea noastră, precum partenerul 
nostru principal Mars România. 

Le mulțumim, totodată celorlalți parteneri care ne-au fost alături în acest an: Viva Credit, JYSK 
România, Kaufland, Dedeman. Nu în ultimul rând, ne bucurăm să-i avem alături pe prietenii de la 
Throwback Caffee și Doctorii de Case, mereu de mare ajutor. 

 

Rămâneți alături de noi pentru a face mai mult bine împreună... 
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